

Bestyrelsesmøde 4. marts 2026

Til stede: Per, Dennis, Kasper, Thomas, Katrine, Vitus, Jan, Henrik og Lise, Jonathan, Annette (Remote)

Afbud: ingen

Agenda:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Godkendt!
2. Opfølgning på actions:
 - a. Amager Bakke – kontrakt Katrine:
Vi har modtaget en kontrakt, der bliver underskrevet snarest. Alle PLØKS'ere får gratis adgang, såfremt de har et multipitch bevis. Der er multipitch kurser i april, og Katrine sørger for at indhente de sidste praktiske informationer, så vi kan melde det ud til PLØKSs medlemmer til sæsson opstart.
 - b. Nye lokaler til grebsvaskemaskine /Dennis
Vaskemaskinen er halvt installeret, men der mangler det sidste før vi kan tage den i drift. Den forventes at være klar til næste PLØKS Cup medio april. Thomas Borup og Sune Christiansen står for installationen. Kasper og Vitus står for at skrive en vejledning.
 - c. Instruktøruddannelse /Per
Michael Borg ville gerne stå for at uddanne instruktører, engang i Marts og April, men Forbundet mener at de skal stå for det. Vi har fem deltagere. Prisen er 10.000,-. Per går videre med sagen.
 - d. Autobelays /Per
De skal monteres på væggen og træktestes af en autoriseret instans, f.eks. Force. Jan tager kontakt til Force for at høre om prisen for træktest. Sikkerhedsudvalget står for at montere de to autobelays på de rette steder i hallen.
 - e. Prøveklatring for børn /Kasper og Vitus
Per og Thomas tager to prøveklatringer hver for Forældre/Børn, så der bliver fire sådanne prøveklatringer om året. Tanken er at forældrereren efterfølgende skal tilmelde sig et K1 og på sigt K2 kursus, da det er krævet for at kunne sikre eget barn/børn, f.eks. til forældre/børn-klatring søndage formiddage. Man er ikke sikret plads på hverken børnehold eller juniorhold ved at deltage i forældre/barn-prøveklatring. Ej heller er man sikret plads til forældre/børn klatring om søndagen, da det kræver egenfærdigheder som K1 og K2. Man skal fortsat skrive barnet på venteliste det relevante hold. Thomas skriver et oplæg til tilmelding.
3. Status på juniorhold og børnehold
 - a. Juniorhold /Vitus
Juniorholdet har planlagt tur til Kjuge i weekenden den 24. april, hvis vejret er godt.
 - b. Elitetræning /Per
Michael eller Esben vil deltage i udvalget, om at lave den endelige plan.
 - c. Børnehold /Kasper
Der er købt "skumfiduser" og greb som bliver til forhindrings-klatre-baner som børnene nyder både at bygge og klatre igennem.

4. Generalforsamlingen / Per

Det forløb godt, og det virker godt at have det i hallen. Lidt ærgeligt, at der ikke var nogle forslag, som der skulle stemmes om. Men vi er enige om, at der ikke skal laves "kunstige" forslag, blot for at have noget at stemme om. Der var lidt forvirring om hvad der var og ikke var besluttet vedr. den forestående ombygning. Vi skal blive bedre til at lave nyhedsbreve, så det klart for alle medlemmer, hvor vi er i processen og de næste trin frem mod en evt. ombygning. Vi besluttede at prøve med et bi-månedligt nyhedsbrev alene vedr. processen for ombygningen.

5. Årshjul / Dennis

Vi talte om de forskellige arrangementer og fordelte ansvarlige. Jan står for en klubtur til en anden klub, f.eks. Køge. Lise og Dennis står for 3 klubaften arrangementer. Klubtur til Göteborg: Thomas og Jan. Grillaften og julefrokost: Dennis og Lisbeth. Bornholmerture: Annette. Klubbesøg Roskilde og Skælskør: Vitus.

6. Status på væg / Per

Der sker intet fra kommunens side før 2027, da de ikke har penge. Vi kører selv videre med "Proces for design" sporet, og næste trin er at lave et spørgeskema til medlemmerne. Annette, Dennis og Lise arbejder videre.

7. Økonomistatus /Thomas

Det går planmæssigt. Ingen budgetposter er endnu overskredet (men det skulle de også nødigt, da vi kun er 1/6-del gennem året). Kontingentindbetalingerne følger også mønstret for sidste år, så ikke grund til bekymring desangående endnu. Vi følger økonomien tæt på de næste bestyrelsesmøder også.

8. Sjøv Lørdag /Dennis og Kasper

Dennis og Thomas Borup har været ude og se på faciliteterne, og det er udfordrende at sætte den mobile klatrevæg op dér. Men det er i proces.

Efterfølgende planlægger vi at sætte den op under Matas kassen, samt evaluere dens anvendelse over det næste halve års tid.

9. Vægvagt og instruktørsamling 8/3-2026 /Dennis og Jan

Der er kommet en ny standard på K1 og K2 kurserne, hvor vi skal anvende Grigri eller anden assisterende bremser fremadrettet. Vi tager det op på vægvagt og instruktørsamlingen og planlægger at holde små workshops i PLØKS i de kommende måneder for at introducere den nye sikringsteknik.

10. Gensidig orientering.

Der er indkommet et ønske om at bruge PLØKS til kommercielle arrangementer (klatreundervisning af ikke-medlemmer). Dette er imod PLØKSs reglement (Jf. [Ordensreglement og regler](#)), og det kan vi derfor ikke imødekomme. Men vi kunne være interesseret i klatretræning for PLØKSs medlemmer udenfor PLØKSs normale åbningstid, og går derfor videre med et oplæg desangående.

11. Næste møde

Onsdag den 22 april kl 18.00 hos Dennis. Tølløsevej nr 15, Bønshøj.